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Zápisnica zo zasadnutie Komisie zdravotnej, sociálnej a ochrany verejného poriadku zo dňa 5.2.2019 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Komisie zdravotnej, sociálnej a ochrany verejného poriadku pri MsZ, 

ktoré sa konalo dňa 05.02.2019 o 16,00 hod. 

v priestoroch   malej zasadacej miestnosti MsÚ Handlová     
 

Prítomní :           Bc. Alţbeta Orthová, predsedníčka komisie                              

                             Mgr. Erika Budovičová                                     

                             MUDr. Alica Buzalková    

                             Peter Dudáš 

                             MUDr. Iveta Hlobíková                            

                             PhDr. Emília Nyitrayová                                   

                             Mária Róţová  

                             JUDr. Ing. Jozef Stopka, PhD. 

                             Milan Sýkora  

                             Jozef Šafárik                   

                             Mgr. Zuzana Šaláteková 

 

Ospravedlnení : Mgr. Lucia Jonásová 

                             Mgr. Viera Mrázová                         

                             Ing. Milan Pepich 

                             

Ďalej prítomní:   Ing. Rudolf Vlk, riaditeľ MsBP Handlová, s.r.o. 

                             Mgr. Martin Podoba 

                             Bc. Marcel Jánošík 

                             Ing. Radoslav Iţdinský  

 

Program  :  

1. Otvorenie, oboznámenie s programom zasadnutia, voľba podpredsedu komisie. 

2. Návrh na schválenie predloţenia Ţiadosti o NFP pre projekt s názvom „Podpora a rozvoj 

sluţieb starostlivosti o deti do 3 rokov veku dieťaťa na komunitnej úrovni v meste 

Handlová“.  

3. A) Návrh VZN mesta Handlová č. 1/2019 o Bytovej rade mesta Handlová a o pravidlách 

pri zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo vlastníctve mesta Handlová. 

B) Zásady prideľovania bytov vo vlastníctve mesta Handlová. 

4. Návrh VZN mesta Handlová č. 2/2019, ktorým sa upravujú podmienky prideľovania 

a hospodárenia s nájomnými bytmi na účel sociálneho bývania vo vlastníctve mesta 

Handlová.  

5. Aktualizácia poradovníka na rok 2019.  

6. Ţiadosti o pridelenie bytu osobitného určenia.  

7. Informatívna správa o činnosti Mestskej polície Handlová. 

8. Rôzne 

9. Záver  
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K bodu 1/ Otvorenie, schválenie programu zasadnutia, voľba podpredsedu komisie 

 

 Predsedníčka komisie Bc. Alţbeta Orthová., privítala prítomných, predstavila nových 

členov komisie a ospravedlnila neprítomných. Konštatovala, ţe komisia je uznášaniaschopná, 

je prítomná nadpolovičná väčšina  členov komisie.   

Predsedníčka komisie oboznámila prítomných s programom zasadnutia, ktorý dostali členovia 

komisie pred zasadnutím komisie v mailovej alebo v písomnej podobe.  

 

Následne predsedníčka Bc. Alţbeta Orthová navrhla za podpredsedu komisie  JUDr. Ing 

Jozefa Stopku, PhD., ktorý však mandát odmietol. Členovia komisie sa preto rozhodli, ţe 

voľba podpredsedu sa bude riešiť na nasledovnom zasadnutí komisie. 

 

K bodu 2/ Návrh na schválenie predloţenia Ţiadosti o NFP pre projekt s názvom „Podpora 

a rozvoj sluţieb starostlivosti o deti do 3 rokov veku dieťaťa na komunitnej úrovni v meste 

Handlová“.  

 

Návrh  na schválenie predloţenia Ţiadosti o NFP pre projekt s názvom - Podpora a rozvoj 

sluţieb starostlivosti o deti do 3 rokov veku dieťaťa na komunitnej úrovni v meste Handlová, 

predloţený Mgr. Martinom Podobom referentom oddelenia stratégie a projektov, ktorý 

členom komisie priblíţil plánovanie a plánovanú realizáciu projektu. Uviedol, ţe bol 

realizovaný prieskum vo veci záujmu o detské jasle v meste Handlová vo forme dotazníkov. 

Návrat dotazníkov bol 60%, z uvedeného mnoţstva, o danú sociálnu sluţbu by malo záujem 

80% rodičov.  

Objektom pre projekt by mala byť budova v areáli SENIOR CENTRA Handlová, n.o. Túto 

sluţbu bude mať moţnosť vyuţiť 15 detí.  

Mudr. Alica Buzalková: sa informovala na financovanie projektu,  v akej výške sa bude 

podieľať mesto na spolufinancovaní.  

Mgr. Martin Podoba: Projekt bude financovaný z eurofondov a spolufinancovanie mestom, k 

danej veci je možné bližšie sa informovať na regionálnom rozvoji na MsÚ Handlová. 

JUDr. Ing. Jozef Stopka, PhD.: sa informoval, či už podobnú žiadosť o daný projekt 

nepodávali v predchádzajúcom období? 

Mgr. Martin Podoba: odpovedal, že áno, len hodnotiaca správa bola negatívna. Bolo 

potrebné odstrániť nedostatky, aby mohol byť projekt podaný do druhého kola. 

p. Peter Dudáš: sa informoval do kedy sa musí projekt zrealizovať? 

Mgr. Martin Podoba: odpovedal, že cca do roku 2020. 

 

 

U Z N E S E N I E :  

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ   berie na vedomie  

a) ŢoNFP za účelom realizáciu projektu „Podpora a rozvoj sluţieb starostlivosti o 

deti do 3 rokov veku dieťaťa na komunitnej úrovni v meste Handlová“, 

realizovaného v rámci výzvy IROP-PO2-SC211-PZ-2018-7, ktorého ciele sú 

v súlade s platným územným plánom mesta a platným programom rozvoja mesta; 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  
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c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu vo výške min. 5% z celkových oprávnených výdavkov projektu 

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta 

predloţené Mgr. Martinom Podobom referentom oddelenia stratégie a projektov MsÚ 

Handlová  bez pripomienok. 

 

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ   odporúča  predloţiť 

na rokovanie MsZ v Handlovej  

a) ŢoNFP za účelom realizáciu projektu „Podpora a rozvoj sluţieb starostlivosti o deti do 

3 rokov veku dieťaťa na komunitnej úrovni v meste Handlová“, realizovaného v rámci 

výzvy IROP-PO2-SC211-PZ-2018-7, ktorého ciele sú v súlade s platným územným 

plánom mesta a platným programom rozvoja mesta; 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške min. 5% z celkových oprávnených výdavkov projektu 

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta 

predloţené Mgr. Martinom Podobom, referentom oddelenia stratégie a projektov MsÚ 

Handlová.  

 

K bodu 3 A/  Návrh VZN mesta Handlová č. 1/2019 o Bytovej rade mesta Handlová 

a o pravidlách pri zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo vlastníctve mesta Handlová. 

 

Materiál k tomuto bodu rokovania dostali členovia komisie pred zasadnutím v mailovej alebo 

písomnej podobe.  

Na zasadnutí komisie VZN predkladal Ing. Rudolf Vlk, riaditeľom MsBP Handlová, s.r.o. . 

Vo svojom vystúpení podrobne vysvetlil dôvody prečo sa prijíma VZN. Bytová rada bude 

zasadať raz mesačne, byty sa budú prideľovať podľa poradovníka, kam sa občania môţu 

dostať na základe splnených kritérií. Budú vytvorené dva poradovníky a to: 

1) Poradovník - Stará zástavba a kolónia 

2) Poradovník - Novostavby 

Ing. Radoslav Iţdinský vysvetlil dôvody prečo sa vedenie mesta rozhodlo  vytvoriť Bytovú 

radu. Rozhodnutie vyplynulo na základe dobrého fungovania prideľovania bytov osobitného 

určenia cez sociálnu komisiu, pri ktorom sa vedeniu mesta páčil  postup a fungovanie pri 

zostavovaní poradovníka a následnom prideľovaní bytov. Spôsob prideľovania bytov OU je 

transparentný a ţiadatelia majú prehľad , na ktorom mieste sa ich ţiadosť nachádza. 

 

U Z N E S E N I E :  

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ   berie na vedomie 

Návrh VZN mesta Handlová číslo 1/2019 o Bytovej rade mesta Handlová a o pravidlách pri 

zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo vlastníctve mesta Handlová, predloţený Ing. 

Rudolfom Vlkom, riaditeľom MsBP Handlová, s.r.o. bez pripomienok 
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Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ   odporúča  Návrh 

VZN mesta Handlová číslo 1/2019 o Bytovej rade mesta Handlová a o pravidlách pri 

zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo vlastníctve mesta Handlová, predloţený Ing. 

Rudolfom Vlkom, riaditeľom MsBP Handlová, s.r.o. predložiť na rokovanie  Mestského 

zastupiteľstva v Handlovej.  

 

K bodu 3 B/ Zásady prideľovania bytov vo vlastníctve mesta Handlová 

 

Materiál k tomuto bodu rokovania dostali členovia komisie pred zasadnutím v mailovej alebo 

písomnej podobe.   

Materiál na rokovaní komisie predkladal riaditeľ MsBP Handlová, s.r.o., Ing. Rudolf Vlk. 

K predloţenému materiálu mali členovia komisie zásadné nasledovné  pripomienky:  

Nesúhlasili so zmenami v pôvodných Zásadách v bodoch vo veci vlastníctva bytu alebo domu 

a taktieţ aj v bode o skrátení  trvalého pobytu na 1 rok pred podaním ţiadosti. 

 

MUDr. Alica Buzalková uviedla, ţe sa jej to nezdá, aby niekto predal dom a nekúpil si byt. 

Preto je za to, aby zásady zostali tak ako boli v predchádzajúcom období. Aj tak sa vţdy 

ţiadosti posudzovali individuálne. 

 

Ing. Rudolf Vlk, riaditeľ MsBP Handlová, s.r.o. oboznámil členov, ţe vo viacerých prípadoch 

ide o občanov mesta, ktorí sú síce vlastníci nejakej nehnuteľnosti, ale v podstate ide 

o nehnuteľnosť takmer nepredajnú, alebo musia ísť pri predaji s cenou výrazne niţšie a za 

získané financie z predaja si iný byt nekúpia.  

 

JUDr. Ing. Jozef Stopka, PhD. Mal pripomienku k navrhnutej  zmeny podmienky trvalého 

pobytu z 3 rokov na 1 rok. Uviedol, ţe by touto zmenou mohli vzniknúť  rôzne špekulácie pri 

podaní si ţiadostí aj ľudí z iných miest.  

 

  

U Z N E S E N I E :  

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ   berie na vedomie 

Zásady prideľovania bytov vo vlastníctve mesta Handlová s nasledovnými výhradami :  

a) V ČASTI TRETEJ, Byty osobitného určenia, v Čl. II z bodu 12 písm. a) “vlastníctvo 

bytu v obytnom dome alebo rodinného domu, taktieţ jeho manţelky/manţela, 

partnerky/partnera neviesť ako kritérium pre prednostné pridelenie bytu osobitného 

určenia, ale presunúť v rámci Článku II do bodu 7 ako písmeno e) v znení „ nie je 

vlastníkom bytu v obytnom dome alebo rodinného domu, taktieţ jeho 

manţelka/manţel, partnerka/partner.” 

b) V ČASTI TRETEJ, Byty osobitného určenia v Článku II bod 7 zmeniť v písmene a) „ 

má trvalý pobyt v meste Handlová minimálne 1 rok pred podaním ţiadosti, taktieţ aj 

jeho manţelka/manţel, partnerka/partner - na znenie „ má trvalý pobyt v meste 

Handlová minimálne 3 roky pred podaním ţiadosti, taktieţ aj jeho manţelka/manţel, 

partnerka/partner. 
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Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ   odporúča  Zásady 

prideľovania bytov vo vlastníctve mesta Handlová so zapracovanými  výhradami, predloţené 

Ing. Rudolfom Vlkom, riaditeľom MsBP Handlová, s.r.o. predloţiť na rokovanie Mestského 

zastupiteľstva v Handlovej.  

 

K bodu 5/ Návrh VZN mesta Handlová č. 2/2019, ktorým sa upravujú podmienky 

prideľovania a hospodárenia s nájomnými bytmi na účel sociálneho bývania vo vlastníctve 

mesta Handlová.  

 

K tomuto bodu rokovania dostali členovia materiál pred zasadnutím v mailovej alebo 

písomnej forme. Na zasadnutí materiál predkladal riaditeľ MsBP Handlová, s.r.o., Ing. Rudolf 

Vlk. Vo svojom vystúpení podrobne vysvetlil dôvody na prijatie nového VZN.  

 

U Z N E S E N I E :  

 

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   berie na vedomie 

Návrh VZN mesta Handlová č. 2/2019, ktorým sa upravujú podmienky prideľovania a  

hospodárenia  s  nájomnými  bytmi  na  účel  sociálneho bývania vo vlastníctve mesta 

Handlová, predloţený Ing. Rudolfom Vlkom, riaditeľom MsBP Handlová s.r.o, bez 

pripomienok.  

 

U Z N E S E N I E :  

 

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ    odporúča predloţiť 

VZN mesta Handlová č. 2/2019, ktorým sa upravujú podmienky prideľovania a  

hospodárenia  s  nájomnými  bytmi  na  účel  sociálneho bývania vo vlastníctve mesta 

Handlová, predloţený Ing. Rudolfom Vlkom, riaditeľom  MsBP Handlová s.r.o. predloţiť na 

rokovanie Mestskému zastupiteľstvu  v Handlovej.  

 

K bodu 5/  Aktualizácia poradovníka 

 

 K aktualizácií poradovníka podala informácie predsedníčka komisie Bc. Alţbeta 

Orthová, ktorá informovala členov komisie o uvoľnení 4 bytov osobitného určenia počas 

mesiaca január a následnom pridelení týchto bytov  občanom v zmysle poradovníka. Všetci 

ohlásení ţiadatelia byty prijali.  

V zmysle poradovníka boli pridelené byty p. Pavlovi Labovi, Zoji Tomčániovej, Elene 

Strmeňovej. Ďalej bol oslovený p. Martin Štrbka, ktorý však pridelený byt odmietol a ani si 

nepodal ţiadosť o zotrvanie v poradovníku. Následne bol oslovený p. Zoltán Mičko, ktorý 

ponúknutý byt prijal. Na sociálne oddelenie sa dostavila dcéra p. Válekovej a mala 

splnomocnenie od svojej matky, ktorá teraz ţije v zahraničí, a poţiadala o vyradenie svojej 

ţiadosti z poradovníka ţiadateľov.   Ďalej informovala, ţe okrem p. Fukasovej si všetci 

ţiadatelia aktualizovali svoje ţiadosti.  
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V osobitnom poradovníku na 1. mieste bola p. Edita Ráczová, ktorá uţ býva v byte 

osobitného určenia s ďalšou bývalou klientkou Jazmín.n.o. Na základe uvedených skutočností 

komisia navrhla vyradiť ţiadosť p. Ráczovej z osobitného poradovníka.   V mesiaci február 

2019 sa uvoľnili dva byty, ktoré ešte neboli ponúknuté ţiadnemu ţiadateľovi.  

 

U Z N E S E N I E :  

 

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   odporúča pridelenie 

uvoľnených bytov ţiadateľom p. Pavlovi Labovi, Zoji Tomčániovej, Elene Strmeňovej 

a Zoltánovi Mičkovi v zmysle poradovníka ţiadateľov o byt.  

   

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   odporúča vyradiť 

z poradovníka ţiadateľov ţiadosť p. Martina Štrbku z dôvodu neprijatia bytu, ţiadosť p. 

Emílie Válekovej na vlastnú ţiadosť a ţiadosť p. Edity Ráczovej, z dôvodu spoločného 

bývania v byte určenom pre klientov Jazmín, n.o. 

 

K bodu 6 / Ţiadosť o pridelenie bytu osobitného určenia  

 

Predsedníčka komisie postupne predloţila členom komisie jednotlivé nové ţiadosti občanov 

o zaradenie do poradovníka ţiadateľov o byt osobitného určenia.    

   

Ţiadosť o byt osobitného určenia si podali nasledovní občania mesta Handlová:   

  

Ondrej Vrška, Handlová, 

Anna Martincová, Handlová  

Štefánia Králiková, Handlová,  

Ružena Bliznáková, Handlová,  

Miriama Smidková, Handlová.  

  

Členovia komisie sa oboznámili s jednotlivými ţiadosťami, ku kaţdej sa vyjadrili 

osobitne. Ţiadosti p. Ondreja Vršku, Anny Martincovej, Štefánie Králikovej, Ruženy 

Bliznákovej, Miriamy Smidkovej, komisia odporučila zaradiť do poradovníka ţiadateľov, 

nakoľko spĺňajú všetky podmienky určené vo VZN č. 6/2013, o pravidlách pri zostavovaní 

poradia uchádzačov o byt vo vlastníctve mesta Handlová. 

 

Žiadosť o prednostné pridelenie bytu osobitného určenia si podali nasledovní občania :  

 

Mária Bonová, Handlová,  

Imrich Cibula, Handlová,  

Gabriela Hrebíčková a jej asistent Kamil Hrebíček, Handlová, 

Jaroslav Kőberling s manželkou Martou Kőberlingovou 
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 Členovia komisie sa zaoberali dôvodmi, ktoré uvádzali ţiadatelia vo svojich 

ţiadostiach. Ţiadostiam p. Márie Bonovej a p. Imricha Cibulu o prednostné pridelenie bytu 

členovia komisie vyhoveli. Dôvody, ktoré boli uvedené v ţiadosti p. Gabriely Hrebíčkovej a 

jej asistenta a v ţiadosti p. Jaroslava Kőberlinga s manţelkou nepovaţovali členovia komisie 

za tak závaţné, aby ich ţiadostiam o prednostné pridelenie bytov vyhoveli. 

  

Žiadosť o výmenu bytu: 

 

p. Ľudovít Gregor ako nájomník bytu osobitného určenia na 29.augusta 1 poţiadal o 

umoţnenie výnimky a schválenie výmenu bytu osobitného určenia, ktorý mu bol pridelený. 

Svoju ţiadosť odôvodnil, tým, ţe sa jedná o rohový byt, ktorý vlhne a následne plesnivie. 

Taktieţ uviedol, ţe vzhľadom k jeho veku a zdravotnému stavu sú plesne, ktoré sa vyskytujú 

v byte, škodlivé jeho zdraviu. Komisia jeho ţiadosti vyhovela, nakoľko  p. Gregor sa pokúšal 

o odstránenie plesní v byte opakovane svojpomocne a následne sa obrátil o pomoc aj na 

MsBP s.r.o. Handlová. Komisia navrhla, prideliť p. Gregorovi iný byt, ak bude voľných 

viacej bytov osobitného určenia. Následne by mal MsBP Handlová s.r.o. v predmetnom byte 

odstrániť plesne a aţ potom ho prideliť novému majiteľovi. 

  

U Z N E S E N I E :  

 

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   odporúča zaradiť do 

poradovníka ţiadateľov ţiadosti Ondreja Vršku, Anny Martincovej, Štefánie Králikovej, 

Ruţeny Bliznákovej, Miriamy Smidkovej, nakoľko spĺňajú podmienky určené vo VZN č. 

6/2013, o pravidlách pri zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo vlastníctve mesta 

Handlová. 

 

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ odporúča prednostné 

pridelenie bytu osobitného určenia  p. Márie Bonovej a Imricha Cibulu.  

 

 

Komisia zdravotná, sociálna a ochrany verejného poriadku pri MsZ neodporúča   prednostné  

pridelenie bytu osobitného určenia pre Gabrielu Hrebíčkovú a jej asistenta Kamila 

Hrebíčeka a Jaroslava Kőberling s manţelkou Martou Kőberlingovou. 

 

Komisia zdravotná, sociálna a ochrany verejného poriadku pri MsZ  odporúča výmenu bytu 

p. Ľudovítovi Gregorovi za iný byt v obytnom dome na Ulici 29.augusta č. 1.  

  

 

K bodu 7/ Informatívna správa o činnosti Mestskej polície Handlová  

Správu o činnosti MsP Handlová predloţil Bc. Marcel Jánošík, zastupujúci náčelník 

MsP Handlová. Vo svojej správe predloţil štatistické údaje udalostí, zákrokov a priestupkov, 

ktoré riešili príslušníci MsP za obdobie od posledného zasadnutia komisie.  
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p. Peter Dudáš sa informoval na kamerový systém MsP. 

Bc. Marcel Jánošík vo svojej odpovedi uviedol, ţe prebieha renovácia starého kamerového 

systému v rámci projektu a do konca roku by mali byť vymenené ďalšie 4 kamery. 

 

 

K bodu 8/ Rôzne  

 

Bc. Alžbeta Orthová – informovala členov komisie, ţe Základná organizácia Slovenského 

zväzu zdravotne postihnutých v Handlovej sa obrátila na sociálnu komisiu a poţiadala o sumu 

500€ pre organizáciu na rok 2019. Vo svojej ţiadosti uviedli, ţe z výberu za členské známky 

a po odvode na OR SZZP Prievidza im pre organizáciu zostane málo finančných prostriedkov 

na činnosť podľa plánu práce na rok 2019.  

Základná organizácia Slovenského zväzu zdravotne postihnutých poţiadala vedúcu 

sociálneho oddelenia o zabezpečenie úhrady faktúry SAD na prepravu členov ZO SZZP na 

rekondičný pobyt.  Ţiadosti bolo vyhovené a úhrada  faktúry bude realizovaná z rozpočtu 

mesta. 

p. Milan Sýkora sa vyjadril, ţe suma 500€ je málo, nakoľko Základná organizácia 

Slovenského zväzu zdravotne postihnutých reprezentuje mesto Handlová na rôznych 

podujatiach.  

p. Mária Róžová informovala členov komisie, ţe Dennému centru schválili sumu 1.000€ z 

rozpočtu na aktivity. 

Členovia komisie  preto navrhujú zvýšenie  príspevok pre Základnú organizáciu Slovenského 

zväzu zdravotne postihnutých na sumu 1.000€ ročne.  

 

U Z N E S E N I E :  

 

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   ukladá  

Vedúcej sociálneho oddelenia MsÚ, PhDr. Veronike Cagáňovej, navrhnúť úpravu v rozpočte 

mesta pre Základnú organizáciu SZZP v Handlovej na jej činnosť zo sumy 500 € na sumu 

1000 € . 

Termín : najbliţšia úprava rozpočtu mesta              Zodpovedná: PhDr. Veronika Cagáňová 

 

p. Milan Sýkora sa zmienil, ţe by bolo vhodné  pouvaţovať nad moţnosťou vyjsť v ústrety 

MUDr. Ladislavovi Procházkovi, ktorý by mal záujem odkúpiť si budovu, v ktorej má 

priestory ordinácie. Mal by záujem ju zrekonštruovať a ordinovať aj so svojou manţelkou, 

aby tak mesto Handlová neprišlo aj o sluţby ďalšieho odborníka. 

Ing. Radoslav Iždinský na návrh p. Sýkoru reagoval, ţe sú spoločne s pani primátorkou Mgr. 

Silviou Grúberovou otvorený moţnostiam, len zatiaľ neevidujú ţiadnu ţiadosť od MUDr. 

Ladislava Procházku. 

Komisia sa v rámci poskytovania lekárskej starostlivosti a fungovania NsP Handlová 

rozhodla, ţe na nasledujúcu komisiu bude prizvaný riaditeľ NsP Handlová. 
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Bc. Alžbeta Orthová oboznámila členov komisie s návrhom plánu zasadnutí.  

Všetci členovia komisie materiál dostali pred zasadnutím v mailovej alebo písomnej podobe.  

 

JUDr. Ing. Jozef Stopka, PhD. a MUDr. Alica Buzalková reagovali na plán zasadnutí, ţe 

nie je vhodné zasadať v čase, keď nebude zasadnutie Mestskej rady a Mestského 

zastupiteľstva. Preto podali návrh, aby sa zasadnutia komisie konali len pred zasadnutím MR 

a MsZ.  

Členovia sa dohodli, ţe zasadnutia komisie budú len v mesiaci, keď je aj zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Handlovej. V prípade, ţe bude nutné zvolať komisiu aj 

mimoriadne rozhodne o tom predsedníčka komisie.  

 

PhDr. Emília Nyitrayová informovala členov komisie o stave a štruktúre obyvateľov 

v SENIOR CENTRE HANDLOVÁ, n.o. ako aj o evidencii čakateľov, ktorých k dnešnému 

dňu evidujeme v počte 35 čakateľov. Zároveň podala informáciu, ţe pribúdajú ţiadosti 

o umiestnenie občanov s ťaţkým zdravotným postihnutím a preto musí byť úzka spolupráca 

so sociálnym oddelením mesta pri posudzovaní odkázanosti týchto ţiadateľov. 

  

K bodu 8/ Záver 

 Bc.Alţbeta Orthová, predsedníčka komisie, na záver poďakoval členom komisie za 

účasť a ich aktívny prístup k predloţeným materiálom. Zasadnutie komisie ukončila.    

 

 

 

 

 

 

 

                                                                          Bc. Alţbeta Orthová.  

                               predsedníčka komisie zdravotnej, sociálnej  a ochrany verejného poriadku  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala : Mgr. Zuzana Šaláteková  
 

 


